
Referat FAU-møte Sandved skole

Dato: 05. september 2022

Tidspunkt: 18:30 – 20.30

Sted: Fysisk oppmøte på skolen

Tilstede:

1a x 2a x 3a * 4a x 5a 6a x SFO 1 x

1b x 2b x 3b x 4b x 5b x 6b

1c x 2c x 3c x 4c x 5c 6c x

1d x 2d x 3d * 4d x 5d x 6d x

*3a og 3d deltok i Informasjonsmøte for TV-aksjonen på Rådhuset.

Referent: Terese Ramsland

ID Tittel Aksjon / Ansvarlig
1 Velkommen (10 min) FAU leder

- Leder ønsker velkommen
- Oppmøteregistrering for årsmelding

Leder / Nestleder

2 Informasjon fra ledelsen (40 min) Rektor/Inspektører
Skolens ledelse informerer om aktuelle saker:.

- Det har vært en god oppstart for skolen. 6. trinn har kommet
godt igang på Iglemyr, og busstransporten har fungert bra.
5.trinnhar funnet seg godt tilrette i Sandneshallen.

- Trafikk og hjertesone:
Det er mye trafikk rundt Kirken om morgenen.
Skoleledelsen spør FAU om å bidra med å dra i gang en
holdningskampanje for å motivere til å gå til skolen. Dersom
barna skal bli kjørt, så skal droppsone ved Sandneshallen
benyttes. Det ble enig om 3 tiltak:

- Gi informasjon om hjertesone/ droppsone på de
kommende  foreldremøtene

- Gi informasjon også på engelsk.
- Det skal plasseres trafikkvakt ved innkjøring til

kirken, i tillegg til overgangene, etter høstferien.
-

- Utbygging:
Arbeidet går ihht plan. Mye er nå ferdig på utsiden, så
gjenstår mye utrustning på innsiden. Mål om å være ferdig
med skolebygget til april. Det siste som gjøres er uteområdet
foran nybygget.

- Rektor vil gjerne at FAU blir med å planlegge innvielsen av
bygget.

Rektor,
Siri Britt Selvikvåg
Wernø

Kjartan Brunvær, avd.led
1. og 2.

Egil Magne Fedøy,
avd.leder 5. og 6. trinn

Annichen Dyrli, SFO
leder



- Foreldremøter 12. - 14.09
Det blir noe felles informasjon, de siste trinnet på kvelden
kan ta trinnmøte hvis behov.
Adminstrasjonen kommer til å ta opp: Bruk av
mobiler/smartklokker, de skal være avslått i
skoletid/skolemodus. pga personvern og at eleven skal klare
å holde konsentrasjonen.

- God oppstart på SFO
Gode tilbakemelding fra foresatte. Barna trives. Stor
barnegruppe. Det er mange nye voksne.
Vennskapsuken på SFO og skolen, bli kjent med området og
hverandre. Derfor er ikke mattilbudet (de første mnd.)eller
aktivitet er 1. og 2. trinn startet opp. Voksne og barn blir
kjent med “bli kjent leker” og frilek.
Planer om å ta å ta i bruk gymsalen snarlig. Starte klatring i
Sandneshallen,  da SFO har ansatte med brattkort.
Startet med eksperimentgruppe (4. trinn).
Vi forventer at foresatte sier ifra innen fristen til ferien, slik
en kan få planlegge godt for ferien. Tips om å bruke skjema i
transponder, FAU kan være med å minne på.

- Spørsmål om hvordan adm. følger opp hærverk på syklene.
ikke mulig med overvåkningskamera. De sjekker jevnt og
følger opp.

3 FAU Felles (40 min) FAU leder
- Velkommen til nye FAU representanter
- Valg av nytt FAU styre ( Leder, nestleder, kasserer og
referent)
Leder, Amund stiller videre
Referent, Terese Ramsland stiller videre
Nestleder,  Marit Hembre
Kasserer, Eirik Clausen
- Gjennomgang av årshjulet:
Oppdatert med innspill fra skolen. Årshjulet deles med skolen og alle
trinn ifm foreldremøter.
Alle FAU møtes planlegges med fysisk opp på skolen.
FAU skal planlegge og avholde foreldremøte på våren. Innspill til
tema:Teknologi og sosiale medier.
- Etablering av politisk komite
FAU har ønske om å øke fokus på skoleøkonomien opp mot
bevilgningene gitt av kommunen. FAU bestemte derfor å etablere en
politisk komite for jobbe aktivt med dette opp mot kommunevalget
2023 Følgende meldte seg til denne komiteen: Marit Hembre, Eirik
Clausen og Stian Øien.
- Tilbakemelding fra SFO vedr rutiner for Morgen SFO
SFO leder ga en redegjørelse i møtet som besvarte tidligere
innmeldte saker til SFO.

- Trafikkvakt og hjertesone
Vi starter med å ha tre vakter, slik at en vakt kan stå ved kirka, og to
vakter ved overgangsfeltene i Asheimveien og i Juvelveien.
Skolen sender ut informasjon på Transponder, og FAU vil sende ut

Leder / Nestleder



informasjon på facebook gruppene. FAU leder vil sende ut
informasjon og lister til påmelding i forkant av foreldremøtene.

4 Eventuelt
Nye saker kan taes opp

FAU leder

Det var sent inn en sak vedr bruk av kunstgressbanen i skolen/ SFO,
og evt negative helseeffekter dette måtte ha.
Svar: Folkehelseinstituttet har publisert en veileder/ retningslinjer for
bruk av kunstgressbaner i Norge. FAU anbefaler at denne legges til
grunn for bruk av kunstgressbaner, slik det gjøres i dag.

Leder / Nestleder

5 Komite -arbeid (30 min) FAU-leder
- TV-aksjon komite starter opp (3-trinn)
- Lysfesten komite starter opp (2-trinn)
- Dugnad komite starter opp (4-trinn)
- 17.Mai komite starter opp (5 og 6-trinn)

Samt ansvarlige per
trinn

Neste FAU-møte: Mandag 3.oktober 2022


